

朴世龙 Piao Shilong

中国科学院院士、北京大学副校长

Academician of the Chinese Academy of Sciences, Vice President of Peking University



迈克尔·莱维特 Michael Levitt

2013年诺贝尔化学奖获得者、斯坦福大学教授 2013 Nobel Laureate in Chemistry,Professor of Stanford University

迈克尔·莱维特博士,1947年5月9日出生于南非比勒陀利亚,美国和英国双重国籍,生物物理学家,2013年诺贝尔化学奖获得者,美国斯坦福大学结构生物学系终身教授。迈克尔·莱维特在计算生物学领域有着杰出的造诣,是最早指导DNA和蛋白质分子动力学模拟的学者之一。

Dr. Michael Levitt, born May 9th,1947,in Pretoria,South Africa,holds dual citizenship in the United States and the United Kingdom.As biophysicist and Nobel Laureate in Chemistry of 2013, he is a tenured professor in the Department of Structural Biology at Stanford University.Michael Levitt has made outstanding contributions in computational biology and was among the earliest scholars to pioneer molecular dynamics simulations of DNA and proteins.



柏连阳 Bai Lianyang

中国工程院院士、湖南省农业科学院党委书记

Academician of the Chinese Academy of Engineering, Party Committee Secretary of Hunan Academy of Agricultural Sciences (HAAS)

中国工程院院士。现任湖南省农业科学院党委书记,湖南省科协副主席,中国植物保护学会副理事长,杂交水稻全国重点实验室主任。先后主持国家公益性行业科技专项、国家重点研发计划项目、国家自然科学基金重点项目等科研项目20余项;曾获国家科技进步二等奖3项(其中2项排名第一)、省部级科技奖励一等奖4项;作为第一发明人获授权发明专利23件;以第一或通讯作者在PNAS、Molecular Plant等高水平期刊发表论文305篇;出版专著6部。

Academician of The Chineses Academy of Engineering. Now Bai is on his service in Hunan Academy of Agricultural Sciences as the party committee secretary, China Society of Plant Protection as the vice chairman, and State Key Laboratory of Hybrid rice as chief. Bai has presided more than 20 research projects, including Special Fund for Agro-scientific Research in the Public Interest, National Key Research and Development Program of China, and Key Program of National Natural Science Foundation of China. Bai has won the 2nd prize of "the National Science and Technology Advancement Award" 3 times in China (ranked first, 2 times), and the 1st prize for "the Ministerial and Provincial-Level Science and Technology Awards" 4 times, holds 23 patents as the first inventor, publishes 305 papers as first or corresponding author such as in 《PNAS》 and 《Molecular Plant》 and publishes 6 research monograph.



埃斯西庞·奥利维拉-戈麦斯 Escipión Oliveira-Gómez

国际贸易中心(ITC)国别项目司司长

Director of the Division of Country Programmes (DCP) ITC

他拥有30年起草、管理、监督和评估多捐助方项目与计划的丰富经验,其工作重点在于支持微型、小型和中型企业 (MSMEs) 以及各类企业支持机构的创建、强化与国际化发展。此前,他曾担任非洲、加勒比和太平洋国家组织 (OACPS) 负责结构性经济转型与贸易事务的助理秘书长,主管落实OACPS—欧盟私营部门发展框架,管理的项目组合超过20个,总预算逾6亿欧元。

He has 30 years of experience in drafting, managing, supervising, and evaluating multi-donor programmes and projects. His work focuses on the creation, strengthening and internationalization of MSMEs and business support organizations. He previously served as Assistant Secretary General for Structural Economic Transformation and Trade of the Organisation of African, Caribbean and Pacific States (OACPS). He was responsible for implementing the OACPS-European Union's Private Sector Development Framework, with a portfolio of over 20 programmes with a budget exceeding 600 million euros.



赵兵 Zhao Bing

联合国世界粮食计划署驻华代表、中国办公室主任

United Nations World Food Programme Representative and Director

赵兵博士现任联合国世界粮食计划署(WFP)驻华代表及中国办公室(农村发展卓越中心)主任。2016-2023年期间,赵兵博士在联合国世界粮食计划署总部供职,历任农业伙伴关系与多边事务部主任(2021-2023)、粮食体系与小农支持部主任(2019-2021)、以及"采购促进发展计划"主任/全球协调员(2016-2019)。2012年至2016年,任联合国可持续农业机械化中心主任。2007年至2012年,任中国农业部国际交流服务中心副主任。1999年至2007年,任中国常驻联合国粮农机构代表处副代表。1990年至1999年,在农业部国际系统工作。赵兵拥有罗马第三大学经济法博士学位、罗马大学国际商法硕士学位以及北京外国语大学英语语言文学学士学位。

Dr. Zhao Bing is the Representative and Director of the World Food Programme (WFP) China Office and Centre of Excellence for Rural Transformation in Beijing. During 2016 to 2023, Dr. Zhao served at WFP's HQs in consecutive director positions, covering Agricultural Partnerships and Multilateral Engagement (2021-2023), Food Systems and Smallholder Support (2019-2021), and as Director/Global Coordinator of the Purchase for Progress (P4P) initiative (2016-2019). During 2012 to 2016, he was the Head of the Centre for Sustainable Agricultural Mechanization (CSAM), a United Nations regional institution under ESCAP. Between 2007 and 2012, he held the position of deputy director of the Center of International Cooperation Service of the Ministry of Agriculture of China. From 1999 to 2007, he served as deputy representative of the Permanent Representation of the People's Republic of China to the United Nations Agencies for Food and Agriculture. Between 1990 and 1999, he worked in the international affairs at the Ministry of Agriculture. Dr. Zhao holds a BA degree in international studies from Beijing Foreign Studies University and a Master's degree in international business law from the University of Rome 'La Sapienza'. His PhD degree was obtained from the Third University of Rome (Roma Tre) in the area of economics and law.



黄季焜 Huang Jikun

发展中国家科学院院士、 北京大学现代农学院院长

Fellow of the World Academy of Sciences (TWAS), Dean of the School of Advanced Agricultural Sciences of Peking University

教育部长江学者特聘教授,北京大学博雅讲席教授。现任北京大学现代农学院院长、新农村发展研究院院长、中国农业政策研究中心名誉主任、发展中国家科学院院士、国际农经学家学会终身荣誉会士、美国农业和应用经济学会会士,亚洲农经学家学会前会长、中国农业经济学会副会长、中国农村发展学会副会长,国务院学位委员会第七-八届农林经济管理学科评议组成员等职务。兼任全国政协参政议政人才库特聘专家,农业农村部乡村振兴专家咨询委员会和科技创新战略咨询委员会委员,"十四五"和"十五五"国家发展规划专家委员会委员等职务。长期从事农业农村发展和政策研究。

Huang Jikun is a Changjiang Distinguished Professor of the Ministry of Education and a Boya Chair Professor of Peking University. He currently serves as Dean of the School of Advanced Agriculture Sciences, Director of the Rural Development Research Institute, and Honorary Director of the China Center for Agricultural Policy at Peking University. He is also Fellow of The World Academy of Sciences (TWAS), Distinguished Fellow of the International Association of Agricultural Economists (IAAE), and Fellow of the Agricultural and Applied Economics Association (AAEA), former President of the Asian Society of Agricultural Economists, Vice President of the Chinese Association of Agricultural Economics, and Vice President of the China Association for Rural Development. He is also a member of the Seventh and Eighth Academic Discipline Evaluation Committee for Agricultural and Forestry Economics Management under the Academic Degrees Committee of the State Council. In addition, he is a specially appointed expert in the Policy Consultation and Political Participation Program of the National Committee of the Chinese People's Political Consultative Conference, and serves on the Expert Advisory Committees for Rural Revitalization and Science & Technology Innovation Strategy under the Ministry of Agriculture and Rural Affairs, the Expert Committees for the formulation of China's 14th and 15th Five-Year National Development Plans, and a policy advisor to the provincial governments of Shandong and Liaoning. He has long been engaged in research on agricultural and rural development, with particular emphasis on agricultural policy and its impacts on China's economic transformation.



米歇尔・乌穆伦吉 Michelle Umurungi

卢旺达发展委员会首席投资官 Chief Investment Officer of Rwanda Development Board (RDB)

米歇尔·乌穆伦吉是一位在投资与商务发展领域拥有丰富经验的专业人士。自2024年11月起,她担任卢旺达发展委员会(Rwanda Development Board,简称RDB)首席投资官(Chief Investment Officer)。在此之前,米歇尔曾于2022年3月至2024年11月在Norrsken公司担任副总经理及商务发展与合作经理。她的早期职业经历包括在Rwanda Finance Ltd.担任高级战略与政策分析师,以及在PACCAR公司担任项目业务分析师。

Michelle Umurungi is a seasoned professional in investment and business development, currently serving as the Chief Investment Officer at Rwanda Development Board (RDB) since November 2024. Previously, Michelle held the roles of Deputy Managing Director and Business Development & Partnerships Manager at Norrsken from March 2022 to November 2024. Prior experience includes serving as a Senior Strategy & Policy Analyst at Rwanda Finance Ltd. and a Project Business Analyst at PACCAR.



崔振岭 Cui Zhenling

世界粮食奖获得者、 中国农业大学科学技术发展研究院常务副院长

World Food Prize Laureate, Executive Vice President of the Science and Technology Development Institute at China Agricultural University

现任中国农业大学科学技术发展研究院常务副院长,教育部国家级高层次人才,农业农村部"神农领军英才",优青,享国务院政府特殊津贴。主要从事养分资源综合管理与施肥研究。世界粮食奖—诺曼•博洛格安地研究与应用奖(2017)获得者。农业农村部耕地质量建设专家指导组成员、"十四五"国家重点专项实施方案编制、指南编制专家。在Nature,PNAS,Nature及Cell子刊等期刊发表SCI论文105篇,全球前2%顶尖科学家。

Cui Zhenling, Professor and Doctoral Supervisor, is currently serves as the Executive Vice President of the Science and Technology Development Institute at CAU. He is recognized as a national high-level talent by the Ministry of Education, a "Shennong Leading Talent" by the Ministry of Agriculture and Rural Affairs, and a recipient of the Excellent Young Scientists Fund from the National Natural Science Foundation of China. Recipient of the special government allowance of the state council.Professor Cui specializes in the comprehensive management of nutrient resources and fertilization research. He was awarded the World Food Prize - Norman Borlaug Award for Field Research and Application (2017). He is also a member of the Expert Guidance Group for Cultivated Land Quality Construction under the Ministry of Agriculture and Rural Affairs and an expert involved in drafting the implementation plans and guidelines for national key special projects during the 14th Five-Year Plan period.As the first or corresponding author (including co-authorship), Professor Cui has published 105 SCI-indexed papers, including high-impact papers in Nature, PNAS, Nature sub-journals, and Cell sub-journals, and ranked among the top 2% of global scientists.



丁宏祥 Ding Hongxiang

中国机械工业集团有限公司董事、党委副书记

Director and Deputy Secretary of the Party Committee of China National Machinery Industry Corporation Ltd. (SINOMACH)

中共党员,博士,1966年4月生,浙江萧山人。现任中国机械工业集团有限公司董事、党委副书记。

A member of the Communist Party of China, holds a doctoral degree. Born in April , 1966 in Xiaoshan, Zhejiang, he currently serves as Director and Deputy Secretary of the CPC Committee of China National Machinery Industry Corporation.



孔繁新 **Kong Fanxin**

中国农业发展集团有限公司党委书记、董事长 Party Committee Secretary and Chairman of China National Agricultural Development Group Co., Ltd. (CNADC)

先后在国家有关部委和多家中央企业任职,曾任国家经贸委企业改 革司劳动与社会保障处副处长、企业体制处副处长,国务院国资委企业分 配局薪酬管理处处长、分配调控处处长,中国港中旅集团公司人力资源部 总经理,中国国新控股有限责任公司人力资源部总经理、党委组织部部 长、董事会秘书、副总经理,中国普天信息产业集团有限公司党委副书记、 董事、工会主席,中国有色矿业集团有限公司党委副书记、董事、工会主 席,中国农业发展集团有限公司党委副书记、董事、总经理,现任中国农业 发展集团有限公司党委书记、董事长。

He has successively held positions in relevant national commissions and multiple central SOEs. His previous roles include Deputy Director of the Labor and Social Security Division and Deputy Director of the Enterprise System Division of the Enterprise Reform Department of the former State Economic and Trade Commission; Director of the Compensation Management Division and Director of the Distribution Regulation Division of the Enterprise Distribution Bureau of the State-owned Assets Supervision and Administration Commission of the State Council; General Manager of the Human Resources Department of China National Travel Service (HK) Group Corporation: General Manager of the Human Resources Department, Minister of the Party Committee Organization Department, Board Secretary, and Deputy General Manager of China Reform Holdings Corporation Limited; Deputy Secretary of the Party Committee, Director, and Chairman of the Trade Union of China Potevio Information Industry Group Co., Ltd.; Deputy Secretary of the Party Committee, Director, and Chairman of the Trade Union of China Nonferrous Metal Mining (Group) Co., Ltd.; and Deputy Secretary of the Party Committee, Director, and General Manager of China National Agricultural Development Group Co., Ltd.. (CNADC). He is the Secretary of the Party Committee and Chairman of CNADC.



郭迪烨 Thomas Counteaudier

路易达孚全球首席战略官 Louis Dreyfus Company (LDC) Chief Strategy Officer

2010年加入路易达孚集团,目前担任集团首席战略官。过去他曾任职于世界银行,加入集团后,他先后担任中东和非洲业务发展经理、南非地区经理、非洲区负责人、南亚和东南亚区负责人以及亚洲咖啡区负责人,最终担任现职。郭先生拥有农业经济学硕士学位和欧洲工商管理学院(INSEAD)工商管理硕士学位。

Chief Strategy Officer for Louis Dreyfus Company. Thomas joined the Group in 2010 from the World Bank. Working initially as Business Development Manager for the Middle East and Africa, he later served as Country Manager for South Africa, then Head of Africa, and more recently Head of South & Southeast Asia and Head of Coffee for Asia, before taking up his present role. Thomas holds a Master's degree in Agriculture Economics and an MBA from INSEAD.



管慧丽 Lily Guan

嘉吉中国区总裁 President of Cargill China

2016年加入嘉吉公司,担任大中华区法律事务负责人,带领法律部向公司各业务集团提供法律支持。自2021年起担任嘉吉北亚区法律总顾问,于2024年担任农业与贸易亚太集团法律顾问。此外,她于2022年就任嘉吉中国区总裁一职。在加入嘉吉中国之前,管慧丽在多个跨国公司担任大中华区法律总顾问。其职业经历包括担任多家跨国公司的法律顾问,行业领域涵盖食品、美妆、科技、零售等。管慧丽毕业于华东政法大学,获法学学士学位。

Joined Cargill China in 2016 as Country Lead Lawyer, leading the country legal team and providing legal advice to support Cargill's growth in China. Since 2021, she was promoted as General Counsel of Cargill North Asia and later in 2024 served as Ag & Trading APAC Group Counsel. Since 2022, she was appointed as President of Cargill China. Before joining Cargill, Lily had held senior legal positions including General Counsel for China in several MNCs, covering food, beauty, technology, retail and other industries. Lily holds a LLB from Shanghai's East China University of Political Science and Law.



刘承芳 Liu Chengfang

北京大学现代农学院副院长、博雅特聘教授 Associate Dean of the School of Advanced Agricultural Sciences, Peking University, Boya Distinguished Professor

北京大学现代农学院副院长、博雅特聘教授,中国农业政策研究中心副主任,北京大学-悉尼大学食物安全和农业可持续发展联合中心主任。2008年获美国加州大学(戴维斯)农业与资源经济学博士学位。主要从事城乡融合发展研究,重点关注农村人力资本与农村转型。迄今在Journal of Development Economics,Journal of Labor Economics等期刊发表论文 140 多篇。担任美国农业与应用经济学会中国分会主席(2019-2021),China Agricultural Economic Review 副主编(2023年至今)。

Ph.D in agricultural and resource economics from the University of California (Davis), holds the Boya Professorship at Peking University and is a senior research fellow at the China Center for Agricultural Policy. She also serves as the associate dean at the School of Advanced Agricultural Sciences. For more than 20 years, she has worked on development economics and applied microeconometrics. Currently, her research has its full focus on public services (including education, health and nutrition) and rural transformation. With her coauthors, Dr. Liu has published about 140 papers in peer-reviewed journals both domestically and internationally, including Journal of Development Economics, Journal of Labor Economics, etc. In recognition of her work, Dr. Liu received The China National Science Fund for Distinguished Young Scientists ("Guojia Jieqing") in 2019. She served as the Chair of the China Section of Agricultural & Applied Economics Association (2019-2021) and the associate editor of China Agricultural Economic Review (2023 to date).



贾广东 Jia Guangdong

中国农业国际合作促进会会长

President of China Association for the Promotion of International Agricultural Cooperation (CAPIAC)

中共党员,三级研究员。中国农业大学经济管理系农业经济管理专业、山东农业大学农学系农学专业双学士。曾任农业部人事司干部二处副处长,机关服务局、农展馆人事处处长,农业部经管总站副站长,湖南湘西土家族苗族自治州州委常委、副州长,中国农科院党组成员兼人事局局长,农业农村部农村经济研究中心党组书记、副主任,中国农业科学院研究生院党委书记。现任中国农业国际合作促进会会长、农业国际智库副主席。

He is a member of the Communist Party of China (CPC) and a Level-3 Research Fellow.He holds a double bachelor's degree: one in Agricultural Economic Management from the Department of Economic Management at China Agricultural University, and the other in Agronomy from the Department of Agronomy at Shandong Agricultural University. Previous Positions Deputy Director of the Second Cadre Division, Personnel Department of the Ministry of Agriculture Director of the Personnel Department, both at the Bureau of Institutional Services and the China Agricultural Exhibition Center (under the Ministry of Agriculture) Deputy Director of the General Station of Agricultural Economic Management, Ministry of Agriculture. Member of the Standing Committee of the CPC Xiangxi Tujia and Miao Autonomous Prefectural Committee, and Deputy Prefect of Xiangxi Tujia and Miao Autonomous Prefecture, Hunan Province Member of the Party Leadership Group and Director of the Personnel Bureau, Chinese Academy of Agricultural Sciences (CAAS) Secretary of the Party Leadership Group and Deputy Director, Rural Economic Research Center of the Ministry of Agriculture and Rural Affairs Secretary of the Party Committee, Graduate School of the Chinese Academy of Agricultural Sciences Current Positions President of the China Association for the Promotion of International Agricultural Cooperation (CAPIAC) Vice Chairman of the Agricultural International Think Tank.

柏杉 Alexandra Brand

先正达集团可持续发展、 企业事务与转型执行副总裁

Syngenta Group Executive Vice President, Sustainability & Corporate Affairs and Transformation

现任先正达集团可持续发展、企业事务与转型执行副总裁。在担任现职之前,她曾领导集团欧洲、非洲和中东地区植保业务,并于2018至2020年间担任集团首席可持续发展官,推动包括"绿色增长计划"在内的多项可持续发展倡议。在2015年加入先正达之前,Alexandra在巴斯夫集团历任多个高管职位,包括全球动物营养业务部高级副总裁,并曾在印度孟买担任区域运营管理工作。她拥有德国达姆施塔特工业大学化学博士学位。

Executive Vice President, Sustainability & Corporate Affairs and Transformation at Syngenta Group. Prior to her current role, she led the Group's Crop Protection business in Europe, Africa and Middle East, and served as Chief Sustainability Officer from 2018 to 2020, where she drove key initiatives including The Good Growth Plan.Before joining Syngenta in 2015, Alexandra held various senior positions at BASF Group, including Senior Vice President of Global Animal Nutrition, and gained international experience as Regional Operating Manager in Mumbai, India. She holds a PhD in Chemistry from Technical University of Darmstadt, Germany.



<mark>劳德米尔・穆勒</mark> Laudemir Andre Muller

巴西出口投资促进局农业部负责人 Head of Agriculture Business of ApexBrasil

曾任巴西农业部家庭农业司司长、农业发展执行司司长以及巴西共和国总统府总秘书处执行处长。自2010年起,他成为巴西出口和投资促进局的国际商务专家,目前担任农业综合企业经理一职。

Former National Secretary of Family Farming, Executive Secretary of Agrarian Development, and Executive Secretary of the General Secretariat of the Presidency of the Republic. Since 2010 has been a specialist in international business at the Brazilian Export and Investment Promotion Agency, where he currently serves as Agribusiness Manager.



李琳 Li Lin

鑫荣懋智利有限公司副总裁 Vice President of Joy Wing Mau Chile Spa

拥有超过20年的全球水果供应链管理经验,业务范围涵盖品种引进 和授权种植、专业供应链服务、全渠道分销、产品开发和品牌营销,凭借丰 富的行业经验与卓越的领导能力,推动鑫荣懋成为一个链接全球核心水 果资源、提供全渠道专业服务的平台型企业。

With over 20 years of experience in global fruit supply chain management, the company's business scope spans variety introduction and authorized cultivation, professional supply chain services, omnichannel distribution, product development, and brand marketing. Leveraging his extensive industry expertise and exceptional leadership, he has driven Joy Wing Mau Group to become a platform enterprise that connects core fruit resources worldwide and delivers professional services across all channels.



殷吉 Inty Scoss Mendoza

巴西农业和畜牧业联合会驻中国代表

Representative for China of the Brazilian Confederation of Agriculture and Livestock(CNA)

殷吉(Inty Scoss Mendoza),圣保罗大学教育学院教育哲学博士。曾先后就职于中国银行巴西分行、海通银行(巴西)分行。现任巴西圣保罗州投资促进局上海代表处首席代表,同时也是巴西农业和畜牧业联合会在中国的负责人。

Inty Scoss Mendoza, PhD in Education, Faculty of Education, University of São Paulo.He previously worked at Bank of China (Brazil) and Haitong Bank (Brazil) - China Desk. He is currently the Chief Representative of the São Paulo State Investment Promotion Agency (Shanghai Representivie Office) and the representitive of the Brazilian Confederation of Agriculture and Livestock in China.



王晓斌 Wang Xiaobin

中央广播电视总台农业农村节目中心党委书记、副主任(主持工作)

Chief of the CMG Agriculture and Rural Affairs Programming Center

中央广播电视总台农业农村节目中心党委书记、副主任(主持工作),广播电视艺术学博士。长期从事纪录片创作与管理,专业成就备受肯定,曾获评广电总局优秀共产党员、全国广播电视和网络视听行业领军人才等称号,荣获星光奖、金鹰奖等纪录片大奖,并获得中国新闻奖、中国广播电视新闻奖、国家科技奖——科技创新奖项电视科普奖和中共中央直属机关五一劳动奖状。2019年牵头筹备总台农业农村节目中心,中心立足涉农宣传"国家队"定位,聚焦乡村振兴战略,打造《中国农民丰收节晚会》《村庄里的中国》"乡聚中国年"等精品品牌,用心用情讲好"三农"发展故事。

Wang Xiaobin, Ph.D. in Radio and Television Art, serves as the Party Committee Secretary and Executive Deputy Director (presiding over work) of the CMG Agriculture and Rural Affairs Programming Center. He has long been engaged in documentaries creation and management. His professional achievements have been widely recognized, earning him honors such as 'Outstanding Communist Party Member of the State Administration of Radio, Film and Television', and 'National Leading Talent' in the Radio, Television, and Online Audiovisual Industry. Documentaries he produced have received numerous awards such as the 'Starlight Award' and 'Golden Eagle Award.' Programs under his leadership have frequently won the 'China News Award', 'China Radio and Television News Award', 'State Science and Technology Award-Science Communication Award for Television', and the 'May Day Labor Certificate' of the Directly Affiliated Agencies of the CPC Central Committee.In 2019, he led the founding of the CMG Agriculture and Rural Affairs Programming Center. Since its inception, the center has positioned itself as the national flagship institution in agricultural communication, with a strategic focus on rural revitalization. The Programming Center has created premium brands such as China Farmers' Harvest Festival Gala, China in the Villages, and Together in the Hometown: Chinese New Year. Through these efforts, the center diligently tells the compelling stories about 'agriculture, rural areas, and farmers' with dedication and empathy.



靳雷 Jin Lei

中央广播电视总台农业农村节目中心副主任 Deputy Director of CMG Agriculture and Rural Affairs **Programming Center**

靳雷,现任中央广播电视总台农业农村节目中心副主任,传播学博 士,高级编辑。先后在央广经济之声、发展研究中心、社教节目中心等任 职。参与全国首个公益性对农广播频率中国乡村之声的创办。曾多次获得 中国新闻奖、中国广播影视大奖等国家级奖项。

Jin Lei, currently serving as Deputy Director of the CMG Agriculture and Rural Affairs Programming Center, holds a Ph.D. in Communication Studies and is a senior editor. She has previously held positions in departments such as CNR Business Radio, Development Research Center, and Social Education Programming Center. She participated in the establishment of China's first public welfare radio frequency dedicated to farmers, China Rural Voice. She has also been a recipient of several national awards, including the China News Award and the China Radio, Film and Television Awards.



王世林 Wang Shilin

中央广播电视总台农业农村节目中心副主任

Deputy Director of CMG Agriculture and Rural Affairs Programming Center

中央广播电视总台农业农村节目中心副主任、主持人、高级编辑。王世林先生长期在中央电视台中文国际频道工作,2023年转入总台农业农村节目中心。曾主持《中国报道》《今日关注》《中国新闻》等深度新闻访谈节目,以及《伊拉克战争72小时全纪录》《抗击非典》《汶川大地震》《海峡两岸行》等各类大型特别报道。2016年创办国内首档融媒体节目《中国舆论场》并担任主持人。曾连续多年获中央电视台十佳播音员主持人,所制作和主持的节目曾获中国新闻奖一等奖、中国国际新闻奖一等奖。2011年获中国播音主持金话筒奖。2024年获"总台工匠"荣誉称号。

Deputy Director, Host, and Senior Editor of the China Media Group (CMG) Agriculture and Rural Affairs Programming Center. Mr. Wang spent a long-term tenure at CCTV-Chinese International Channel before transitioning to the CMG Agriculture and Rural Affairs Programming Center in 2023. He has hosted in-depth news interview programs such as China Report, Focus Today, and China News, as well as major special coverage programs including 72-Hour Full Coverage of the Iraq War, Fighting Against SARS, Wenchuan Earthquake, and Cross-Strait Trip. In 2016, he founded and hosted China's Public Opinion Field, China's first integrated media program. Mr. Wang has been recognized as one of the "Top 10 Hosts of CCTV" for multiple consecutive years. Programs produced and hosted by him have received first prizes in the China News Award and the China International News Award. In 2011, he was honored with the Golden Microphone Award for Chinese broadcasting and hosting, and in 2024, he was awarded the honorary title of 'CMG Craftsman'.